
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

Betreft: Raadsvragen cf. art. 37 RvO   

 

Steller vragen: Mikail Tekindemir, René van Broekhoven 

Onderwerp: EK Voetbal tonen op Oude Markt dan wel andere locaties in Roosendaal  

Kenmerk: 082-2024 

Datum: 13 -5- 2024 

Geachte voorzitter, 
 
De oranjekoorts begint weer te stijgen met het naderende EK 2024 . De Roosendaalse Lijst zou daarom 
graag aandacht willen vragen om de mogelijkheden te onderzoeken om een groot scherm op de Oude 
Markt te plaatsen. Dit evenement brengt niet alleen voetbalfans samen, maar biedt ook een kans om 
de verbondenheid en het gemeenschapsgevoel binnen Roosendaal te versterken. 

 
1. Is het college bereid om in gesprek te gaan met lokale ondernemers en inwoners om te 

onderzoeken of er interesse en bereidheid is om een groot scherm te realiseren op de 

Oude Markt voor het bekijken van het EK voetbal 2024? 

Toelichting: De Oude Markt is een centrale locatie in onze gemeente en zou een ideale plek kunnen 

zijn om een publieke kijkervaring voor het EK voetbal te organiseren. Het zou waardevol zijn om de 

mening en eventuele bijdrage van lokale ondernemers en inwoners te verkennen om dit mogelijk te 

maken. 

 

2. Kan het college een overzicht verstrekken van de mogelijke andere locaties binnen de 

gemeente Roosendaal waar soortgelijke faciliteiten beschikbaar zouden kunnen worden 

gesteld voor het bekijken van het EK voetbal 2024, inclusief eventuele voor- en nadelen 

van elke locatie? 

 

Toelichting: Het is belangrijk om alle beschikbare opties te overwegen bij het selecteren van een 

geschikte locatie voor het plaatsen van wellicht een beeldscherm. Een overzicht van potentiële 

locaties en de bijbehorende voor- en nadelen zou de raad helpen bij het nemen van een 

weloverwogen beslissing. 

 

3. Kan het college een schatting geven van de financiële kosten en praktische vereisten voor 

het organiseren van een publieke kijkervaring voor het EK voetbal 2024, inclusief de 

benodigde vergunningen, veiligheidsmaatregelen en eventuele samenwerkingen met 

externe partijen zoals sponsors of lokale ondernemers? 

 

Toelichting: Een duidelijk inzicht in de financiële en operationele aspecten van het organiseren van 

een evenement zoals het bekijken van het EK voetbal zou de raad helpen bij het evalueren van de 

haalbaarheid en het nemen van beslissingen over eventuele benodigde middelen en ondersteuning. 

 

Namens Roosendaalse Lijst, Mikail Tekindemir en René van Broekhoven 

 

De Roosendaalse Lijst heeft dan ook een aantal vragen aan het college: 


